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2024-05-21 
 

Agenda 
 

 

 

 

  

Styrelsemöte IFK Grimslöv 
 

Tid 2024-05-21 18:00  

Plats Furuskans 

Kallade Samtliga i styrelsen samt representanter från herr, dam och 
ungdomssektion 

Medverkande Christian Bengtsson, Erika Olsson, Roger Arvidsson, Erik 
Arvidsson, Charlotte Lindahl, Angelica Arvidsson,  

 

 

§1 Mötets öppnande 

 
Mötet öppnades av ordförande Roger Arvidsson som hälsade alla välkomna. 

 

§2 Val av Sekreterare 

 
Angelica Arvidsson valdes till sekreterare. 

 

§3 Val av person att justera protokollet 

 
Roger Arvidsson och Angelica Arvidsson valdes till justerare. 

 

§4 Godkännande av dagordning 

 
Dagordningen godkändes. 

 

§5 Föregående protokoll 

  
Föregående protokoll upplästes. Protokollet sedan tidigare godkänt av 

styrelsen.  

 

§6 Fotbollssektionen 
 

Damlaget:  

Positiv utveckling i laget.  

 

Herrlaget:  
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Dialog mellan de två olika föreningarna behöver fortsatt utvecklas för ett gott 

samarbete.  

 

 

§7 Ungdomssektionen 

 
Viktigt att ledare för ungdomslagen kontaktar ungdomsdomare inför match 

samt meddelar eventuella ändringar av matcher.  

 

Dialog kring att utveckla stöder för ungdomsledare ytterligare. Det finns 

möjlighet att nyttja fotbollsutvecklare från Smålands FF som kommer ut till 

lagens träningar. Styrelsemötet ser väldigt positivt på denna möjlighet som 

skulle gagna såväl barn som ledare i samtliga ungdomslag. Styrelsen stället 

frågan till ungdomssektionen gällande möjlighet till ett systematiskt upplägg.  

 

Grimslövs cupen genomförd med gott resultat.  

 

§8 Bingosektionen:  
Möte förra veckan. Av nya till bingosektionen hade Sandra Krantz möjlighet 

att ropa vid något tillfälle under sommaren.  

 

13/6 städdag bestämt, Tina och Bodil kommer vara med. Dialog om klippning 

och röjning av lupiner inför första tillfället 26/6 första bingotillfället, start vid 

18:30. Inköp under planering av Tina.  

 

Förfrågan från herrlaget gällande antal personer som behövs för 

försäljning/kontrollanter. Styrelsemötet ense om att 3 personer behövs.  

 

Förslagsvis behöver ett laminerat underlag tas fram för att underlätta för 

parkeringsvakternas arbete. Tina tar fram ett underlag till Roger.   

Kalle-bakom 7 ggr behöver lösas av styrelsen.  

 

§9 Vaktmästeri/plan: 
- 

 

§10 Föreningens Ekonomi 
 

De olika sektionerna hanterat sitt budgetutrymme bra.   

 

§11 Övriga frågor  

 

Fotbollens dag:  

planerad till 24 augusti.  

 

Dialog kring att framöver utveckla fotbollens dag till att bli mer av en 

föreningsdag. Förra året bjöds gymnastikföreningen med, är de möjligen 

intresserade av att medverka i år igen?  

Erik undersöker med gymnastikföreningen. Angelica undersöker med 

samhällsföreningen om de kan tänka sig att medverka.  

 

Förfrågan från fritids:  

Fritids har nyttjat toaletten vid enstaka tillfälle 
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Byggnation  

För utrymme till dialog, behöver ämnet diskuteras vidare vid separat tillfälle. 

Gäster bjuds in med kännedom om loka 

 

 

§12 Nästa möte:  
Tisdag 18 augusti på Furuskans. 

 

§13 Mötets avslutande  

 
Ordförande tackar alla närvarande och förklarar mötet avslutat. 

 

  

…………………………….                                    ………………………… 

Vid protokollet Angelica Arvidsson                 Justerare Roger Arvidsson 

 

 

 

 


